



私營醫療機構編號

PHF No.: CE002362



私營醫療機構條例（第 633 章）
PRIVATE HEALTHCARE FACILITIES ORDINANCE (Cap. 633)

第 43 條
Section 43

小型執業診所豁免書
LETTER OF EXEMPTION FOR SMALL PRACTICE CLINIC

由營辦人提供的診所名稱
Name of Clinic Provided by
Operator(s) : 香港治本醫務中心
BMS CLINIC LIMITED

地址
Address : 九龍深水埗區長裕街10號億京廣場二期9樓E室
UNIT E, 9/F, BILLION PLAZA II, 10 CHEUNG YUE
STREET, SHAM SHUI PO DISTRICT, KOWLOON

營辦人
Operator(s) : 姓名 Name 黎達洲 LAI, TAT CHAU DOUGLAS
(M11533)

(香港醫委會/牙醫管委會註冊編號
MCHK/DCHK Registration No.)

執業類別
Type of Practice : 醫科 MEDICAL

衛生署
DEPARTMENT OF HEALTH

Exemption number: E26-00521

Last updated on: 12/02/2026

現證明衛生署署長已根據《私營醫療機構條例》(《條例》)第 43 條向上述診所發出豁免書。根據《條例》第 10(2) 條，上述診所已獲豁免受第 10(1) 條所規範。

This is to certify that the Director of Health has issued a letter of exemption for the above-mentioned clinic according to section 43 of the Private Healthcare Facilities Ordinance (“the Ordinance”). Pursuant to section 10(2) of the Ordinance, the above-mentioned clinic is exempted from section 10(1).

本豁免由 2026 年 2 月 12 日起生效。本豁免可基於《條例》第 46 條指明的任何理由而遭撤銷。

This exemption is effective from 12 Feb 2026. This exemption may be revoked on any ground(s) specified in section 46 of the Ordinance.

如豁免診所擬作任何改變或停止運作，營辦人須給予衛生署署長不少於 14 日的書面通知。如擬作的改變涉及更改豁免書上的資料，現有豁免書將會失效。

If the exempted clinic intends to make any changes or cease to operate, the operator(s) must give not less than 14 days' notice to the Director of Health. If the intended change requires an amendment to the information on the letter of exemption, the existing letter of exemption will become invalid.



私營醫療機構條例（第 633 章）
PRIVATE HEALTHCARE FACILITIES ORDINANCE (Cap. 633)

以下診所的營辦人已獲發出豁免書以容許其不用獲得牌照而營辦該診所，
請使用衛生署 @DH 流動應用程式掃描二維碼
以獲取更多有關該豁免診所的資訊。

A letter of exemption has been issued for the operator(s) to operate the below
clinic without a licence. Please scan the QR code with the @DH Mobile App of
the Department of Health to obtain further information
on the exempted clinic.



九龍深水埗區長裕街10號億京廣場二期9樓E室

UNIT E, 9/F, BILLION PLAZA II, 10 CHEUNG YUE STREET, SHAM SHUI PO DISTRICT,
KOWLOON